
Zápis z jednání kolegia děkana PřF dne 11. 11. 2014. 

Přítomni:  doc. Pavlík, prof. Čapková, ing. Kuba, Dr. Švec, Dr. Malý, prof. Nezbeda 
                  doc. Balej, Dr. Škvor, doc. Eisenmann, Ing. Lauterbach,                   
                  prof. Novák, Bc. Maredová 
 

1. Děkan informoval z kolegia rektora: 
- Čerpání rozpočtu UJEP za 1-9/2014 je v souladu harmonogramem čerpání. 
- Dne 10. 12. 2014 od 13 hod. proběhne zasedání Akademické obce a od 15 hod. 

bude zahájeno předávání stipendií a Cen rektora za rok 2014. 
- Dva studenti PřF získali Stipendia primátora města Ústí a starosty města Trmice. 
- Na Větruši v pátek proběhla závěrečná konference projektu Cíl 3 – Příhraničí 

s partnery z Chemnitz a Drážďan. S TU Drážďany bude navázána další spolupráce 
v doktorských studiích. 

- Prorektor Švec připravuje metodiku řízení případných rizik projektové činnosti na 
UJEP. Materiál může být připomínkován do konce roku. 

- Centrum informatiky UJEP - byl vypracován audit tohoto sektoru, dle auditu a 
prorektora Švece funguje Centrum informatiky dobře a není nutné se obávat 
kolapsu užívaných systémů na UJEP. 

- CPTO - požadované podkladové materiály byly odeslány na MŠMT s tím, že 
vedení UJEP požaduje urychlené vyhlášení soutěže o návrh CPTO.  

- Počet studentů na UJEP k 31. 10. 2014 je 10,5 tis. což je 96 % loňského stavu. 
- Slavnostní předání Dobrého listu Hospodářské komory v Mostu proběhne 12. 11. 

2014. Z PřF budou oceněni dva studenti. 
- Student PřF UJEP Bc. A. Čajka dostane ocenění mistra školství, děkan poděkoval 

prof. Čapkové za kvalitní přípravu a vedení tohoto studenta. 
- Informace o prvotním návrhu struktury rozpočtu vysokých škol na rok 2015. 
- Dne 12. 11. 2014 budou na AS UJEP vypsány nové volby na rektora UJEP. 
- Odborová organizace UJEP podepsala dodatek kolektivní smlouvy - podle tohoto 

dodatku lze opakovaně prodlužovat pracovní smlouvy na dobu určitou. 
- Členové kolegia děkana obdrželi Zápis z kolegia rektora ze dne 4. 11. 2014, tj. 

včetně informace o nových směrnicích rektora. 
 

2. Proděkanka Čapková informovala: 
- Grantová rada UJEP - bakaláři jako členové řešícího týmu nesmí být placeni na 

DPP. 
- Studentská konference a prezentace studentských prací proběhne 2. 2. 2015. 
- TA 15 a TA 16 není na UJEP řádně čerpáno. 
- Fakulty mají navrhnout zástupce do hodnotícího panelu TAČR a GAČR. 
- Regionální akční plán - za UJEP se budou podávat tři velké projekty. 
- Ceny rektora - za vědeckou a výzkumnou činnost - fakulty poslaly návrhy členům 

komise s hodnotícím listem, následně proběhlo tajné hlasování. Z PřF se umístili 
následující pracovníci a studenti:  
          1. místo Dr. Moučka za kat. fyziky PřF 
          o  2 .a 3. místo se dělí Dr. Raška z kat. geografie PřF a Ing. Kuráň z FŽP 
          Zvláštní cena do 35 let - 1. místo získal Dr. Bláha z kat. geografie PřF 
          Cena pro studenty - 1. místo - student Bc. Čajka z PřF. 
 
 
 



3. Proděkan Švec informoval: 
- Fakultní plány rozvoje studijních oborů do roku 2020  - kolegium děkana 

projednalo připomínky kateder. 
- Katedra chemie by měla aktualizovat katedrální stránky v sekci „přijímací 

zkoušky“. 
- Požadavky na rozvrhy zaslat rozvrháři mgr. P. Petrusovi. 
- Porada tajemníků kateder - noví tajemníci na katedře fyziky - Bc. Jaskevič 

                                                                     na katedře informatiky - Ing. Simr 
- Do konce listopadu nahlásit pí R. Postlové termíny SZZ. 
- IP projekty na rok 2015 - vedoucí kateder informovali o záměru podat IP projekty. 
- Za Dr. Švece je novou předsedkyní AS PřF je doc. Kolská a novým členem AS PřF 

je Dr. Krejčí. 
 

4. Proděkan Kuba informoval z porady u prorektora Švece: 
- Na FUD UJEP existuje ediční středisko nabízející tisky za výhodné ceny. 
- Po dohodě s katedrou matematiky byla licence softwaru STATISTIKA snížena na 

rok 2015 na 20 plovoucích licencí. 
- Ohledně systému STAG se zítra koná seminář. 
- Nový modul Hodnocení pracovníků - částečně je propojený se systémem STAG. 
- Kolegium bylo informováno o stavu projektu z výzvy 51 „Dotyková zařízení ve 

výuce“ a o rizicích spojených s výběrovými řízeními. 
- O výhodách softwaru MS Office 365 - zájemci ze školství mohou používat zdarma, 

ale musí být zřízeno uživatelské konto. Vedoucí kateder prodiskutují případné 
užívání na katedrách. Katedra informatiky udělá seminář ohledně užívání. 
 

5. Tajemník informoval: 
- Platí příkaz děkana PřF č. 1/2014 o průběhu inventur na PřF 

do 4. 12. 2014 musí být provedena inventura hmotného majetku na PřF,  
do 6. 1. 2015 inventura nehmotného majetku.  
Tajemník apeloval na včasné vyřazování zastaralého a nefunkčního majetku. 

- Čerpání rozpočtu PřF za 1-9/2014 je v souladu s časovým harmonogramem. 
Čerpání na TA15 je zatím nižší.  

- Vedení PřF rozhodlo o vyplacení odměn v závěru roku 2014. 
- U projektů, které končí k 31. 12. 2014, je třeba provést zálohové plnění. 
- Podklady pro pracovní smlouvy a mzdové výměry pracovníků je nutno zasílat včas 

a zároveň včas vracet zpět podepsané pracovní smlouvy a mzdové výměry na 
děkanát, který je po té zašle na zaměstnanecký odbor UJEP k založení. 

- Likvidaci neuznatelných nákladů vzniklých při řešení projektů  -  polovina se hradí 
z rezervního fondu UJEP a polovinu hradí součást UJEP, která projekt řeší. 

- V souvislosti s opravou elektroinstalací v budově kateder České mládeže bude 
vypracován plán odstávek přívodu elektrického proudu. 

- Audit zjistil velké nedostatky v bezpečnosti práce na UJEP. Na pozici 
bezpečnostního technika bude vyhlášeno výběrové řízení. 
 

6. PR - Mgr. Maredová informovala. 
- Den otevřených dveří na PřF - přišlo cca 80 studentů středních škol, akce byla 

pozitivně hodnocena, poděkování všem pracovníkům, kteří se na přípravě podíleli. 
- I nadále budou probíhat propagační „Spanilé jízdy“ po středních školách. Veškeré 

obory budou propagovat také sami studenti PřF. 



- Připravují se nové propagační billboardy a brožury, kde budou pro propagaci 
využiti úspěšní absolventi PřF. 

- Snaha o zřízení nové zjednodušené centrální webové stránky PřF a mobilní 
aplikace.  
 

7. Různé:  
- Děkan informoval, že Dr. Anna Macková z katedry fyziky úspěšně habilitovala a 

získala titul docenta. Dne 18. prosince převezme v Praze jmenování profesorem 
pan doc. Martin Lísal. 

- Hosté na jednání kolegia děkana, členky Studentské unie, informovaly o 
připravovaných akcích, konkrétně o plesu UJEP, který proběhne 14. 2. 2015. 
 

 
 

 
 
 
 
                                                        Doc. RNDr. Jaroslav Pavlík, CSc. 

                                                                            děkan PřF UJEP 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Yvona Jůzová 


